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Geachte voorzitter,  
 
Hiermee beantwoord ik, mede namens mijn ambtgenoot van Justitie, de vragen die 
het lid De Rouwe heeft gesteld over een nieuwe richtlijn inzake drugstesten. 
 
1. Is het waar dat het Nederlands Forensisch Instituut beschikt over een nieuwe 

richtlijn voor de politie die o.a. een maximum stelt aan het aantal bloedtesten 
op drugs op basis van art. 8 van de Wegenverkeerswet? 1  

 
2. Hoeveel bloedtesten op drugs worden nu jaarlijks uitgevoerd en wat is de 

gemiddelde doorlooptijd van deze testen? 
 
1 + 2  Tot voor kort lag de productie van bloedtesten op drugs op 1000 zaken per 

jaar. Voor nieuwe onderzoeksvragen geldt nu een gemiddelde doorlooptijd 
van 3 weken.  

 
Doordat de vraag van opdrachtgevers hoger is dan de capaciteit van het NFI 
was de doorlooptijd opgelopen tot ongeveer negen maanden. Om de 
gemiddelde doorlooptijd voor nieuwe aanvragen op 3 weken te houden en de 
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bestaande werkvoorraad weg te werken heeft het NFI nu een beperkte 
capaciteit voor nieuwe toxicologische maatwerk onderzoeksaanvragen. De rest 
van de capaciteit wordt ingezet om de onderzoeksaanvragen die in de 
achterliggende periode zijn ontvangen te behandelen. De verwachting is dat 
de werkvoorraad eind 2009 is weggewerkt. 

 
De standaard bloedalcoholonderzoeken van artikel 8 Wegenverkeerswet 1994 
staan los van het bovenstaande. Deze onderzoeksaanvragen worden altijd 
gehonoreerd en binnen de afgesproken periode verricht. 

 
3 Hoe verhoudt de richtlijn zich met uw ambitie om drugs in het verkeer harder 

aan te pakken en kunt u garanderen dat de politie verdachte 
verkeersdeelnemers altijd kan controleren op mogelijk drugsgebruik? 

 
3  De ambitie van mijn ambtgenoot van Justitie en mij om drugs in het verkeer 

harder aan te pakken blijft onverkort aanwezig. Verkeersdeelnemers waarvan 
de politie het vermoeden heeft dat zij onder invloed zijn van alcohol of drugs, 
worden daarop door de politie gecontroleerd en zonodig wordt tegen hen 
proces-verbaal opgemaakt.   

 
4 Bent u bereid om te onderzoeken of elders een oplossing voor een tekort aan 

capaciteit gevonden kan worden?  
 
4  Het NFI zoekt, binnen de ruimte die de regelgeving biedt, samen met het 

Openbaar Ministerie en de politie naar mogelijkheden om eventueel ook elders 
capaciteit in te zetten.   

 
5 Kunt u aangeven wat de stand van zaken is rond de proef met de nieuwe 

speekseltest en kunt u tevens aangeven of deze proef beïnvloed wordt door de 
nieuwe richtlijn van het Nederlands Forensisch Instituut? 

 
5 De proef om te bezien of speekseltesten de opsporing van drugsgebruik in het 

verkeer kunnen vergemakkelijken, zal binnenkort van start gaan. De richtlijn 
van het NFI heeft hier geen invloed op. Met het NFI zijn afspraken zodat 
binnen twee maanden na de indiening van het laatste bloed- en 
speekselmonster de resultaten beschikbaar zijn.  

 
 
Hoogachtend, 
 
DE MINISTER VAN VERKEER EN WATERSTAAT, 
 
 
 
 
Camiel Eurlings 

 2 


